
                                                                                             Gliwice, 24.10.2024 r.  

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

Do Wydziału ED. 

 

Na terenie placówek oświatowych stoją kontenery na „szmaty”. 

Jak wygląda otoczenie kontenerów proszę spojrzeć tylko na jedno zdjęcie                          

z jednej placówki oświatowej w Gliwicach.  

Proszę udzielić mi odpowiedzi: 

- czy firma zbierająca „szmaty” ma podpisaną umowę na dzierżawę terenu pod 

kontenerami? 

- czy ponosi za dzierżawę opłaty? 

- i czy to jest miejsce na zbieranie odpadów? 

  

  

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 
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